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Talsos 

 

2022.gada 29. augustā                   Nr. 18 

 

Sēde sasaukta plkst. 14.30 

Sēdi atklāj plkst. 14.30 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Sandra Pētersone – Pašvaldības domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 14 deputāti: 

Sandra Pētersone 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols 

Aldis Pinkens 

Eva Kārkliņa  

Lauris Pīlēģis 

Kalvis Kalniņš  

Māris Rozenbergs 

Juzefa Kļava 

Ainis Stūrmanis  

Gundars Sebris (ienāk plkst.14.34) 

Ieva Brūna (aiziet plkst.15.32) 

Oļegs Solovjovs 

Almants Kalniņš 

 

Sēdē nepiedalās 5 deputāti: 

Andis Āboliņš – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

Ilva Norenberga – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

Andra Grīvāne – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

Edgars Zelderis – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

Gaidis Bērziņš – par attaisnotas prombūtnes iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 



 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Dace Zeļģe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora p.i.; Talsu novada Sociālā dienesta 

vadītāja 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Janita Vanda Valtere – Talsu novada Būvvaldes vadītāja p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

Madara Brāle – Dokumentu pārvaldības nodaļas sekretāre 

 

Citi: 

Dina Bičule – Talsu pamatskolas direktore 

Uldis Katlaps – Talsu novada izglītības pārvaldes vadītājs 

  

Sēdes  vadītāja  Sandra Pētersone informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par investīciju projektu “Talsu pamatskolas pārbūve”. 

 

  

1.§ 

Par investīciju projektu “Talsu pamatskolas pārbūve” 

S. Pētersone, J. Skujeniece, A. Pinkens, J. Kļava, A. Veckāgane, D. Pētersons, D. Bičule, 

L. Pīlēģis, O. Solovjovs, D. Karols, A. Stūrmanis 

 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.14. 34 ienāk G. Sebris. 

 

A. Pinkens, norādot, ka lēmuma projekta pamatojuma daļā ir atsauce uz Attīstības 

programmu, norāda, ka tajā vietā vienmēr tiek minēta Investīcijas plāna konkrēta rīcība. 

J. Skujeniece atbild, ka pamatprakse ir nenorādīt konkrētus pasākumus. Min, ka, 

ja ir nepieciešams, tad var to minēt. Norāda, ka Talsu pamatskolai atsevišķs pasākums –  

Talsu pamatskolas pārbūve, tas ir paredzēts Investīciju plānā. 

A. Pinkens jautā, kura rindiņa tā ir? Norāda, ka pašvaldība visus savus investīciju 

projektus var veikt saskaņā ar Investīciju plānā noteiktām rīcībām, šajā lēmuma projektā 

šī informācija iztrūkst. 



S. Pētersone pauž saprasto, ka informācija tiks precizēta. 

J. Kļava, norādot, ka iepirkums tika sākts 22.aprīlī, ir pagājuši četri mēneši, jautā, 

kāpēc tik ilgi tika pieņemts lēmums par uzvarētāju (būvnieku)? Projekta lielums ir 2,8 

miljoni, tiek lemts par investīcijas projekta “Talsu pamatskolas pārbūve” pieteikuma 

iesniegšanu, kad tiks saņemta atbilde, ka Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrija to ir akceptējusi par atbalstāmu? Kad Talsu novads tiek pie būvniecības līguma 

slēgšanas? Vai tā ir taisnība, ka 1,2 miljoni no projekta summas ir jāapgūst šogad? 

J. Skujeniece apstiprina, ka 50 procenti ir jāapgūst šogad. Saskaņā ar iepirkuma 

nolikumu šajā projektā ir plānots 30 procentu avanss. Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijā pieteikums tiks iesniegts rītdien [30.08.2022.]. Prakse rāda, ka pirmajā 

mēneša pusē šie pieteikumi kredīta saņemšanai tiek izvērtēti. Nākamais solis ir kredīta 

pieteikums, ko var paspēt iesniegt septembrī, līgums ir – oktobris. 

J. Kļava pauž bažas par finansējuma apgūšanu noteiktajā termiņā. 

S. Pētersone jautā A. Veckāganei, kad ir plānota Uzraudzības padomes sēde? 

A. Veckāgane atbild, ka Uzraudzības padomei ir jāiesūta līdz 14. septembrim un 

sēde notiek 28.septembrī. 

J. Kļava jautā, vai ir plāns, kā 1,2 miljonus apgūt? Pauž saprasto, ka, ja tie līdz 

jaunam gadam netiek apgūti, tad neapgūtā daļa ir jāsedz no pašvaldības budžeta. 

J. Skujeniece apstiprina, ka, ja summa netiek apgūta līdz gada beigām, tad tā varētu 

būt. Min, ka būvnieks ir informēts, ka ir jārealizē 50 procenti. Avanss 30 procenti no visas 

summas, tieši tā iemesla dēļ tika paredzēts lielāks, ko būvnieks dzēš proporcionāli 

izpildītajiem darbiem, katru mēnesi pēc to izpildes. 

D. Pētersons sniedz atbildi uz J. Kļavas jautājumu, par iepirkumu procesu – 

iepirkuma procedūras gaitā tika saņemti ļoti daudzi jautājumi (apmēram 100)  no 

pretendentiem. Jautājumi galvenokārt saistījās ar darba apjomiem, ar darba apjomu 

nesakritībām ar būvprojektu. Sadarbība ar būvprojekta izstrādātāju prasīja zināmu laiku, 

lai visus nepieciešamos grozījumus varētu korekti veikt. 

J. Skujeniece sniedz atbildi uz A. Pinkena iepriekš uzdoto jautājumu, ka tas ir 

pasākums Nr.18. 

A. Pinkens jautā, vai lēmuma projekts nav jāpapildina ar konkrēto rīcību? 

J. Skujeniece min, ka, ja tas ir nepieciešams, tad var papildināt. 

A. Pinkens lūdz to papildināt. 

D. Bičule, J. Skujeniece sniedz atbildi uz A. Pinkena jautājumu par mācību 

procesa organizēšanu skolas pārbūves laikā. 

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punktā minēto, ka 

iegūstam pašvaldības līdzfinansējumu 221 434,75 EUR no Talsu novada pašvaldības 

2022. gada budžeta sadaļas “Par infrastruktūras pasākumu īstenošanu ēkās K.Mīlenbaha 

ielā 28 un K.Mīlenbaha ielā 32 Talsos (Talsu 2.vidusskola)”, jautā, no kurienes tas tiek 

iegūts? Norāda, ka budžetam ir finansējuma avoti ar pilnīgi citādiem un precīziem 

nosaukumiem – struktūrvienības dimensijas uzskaites, EKK kods. Budžetā nav sadaļas par 

infrastruktūru pasākumu īstenošanu. 

A. Veckāgane precizē, ka iekavās var pierakstīt uzskaites dimensijas kodu –  Talsu 

2.vidusskola PF uzskaites dimensija 21.303, EKK 5250. 

A. Pinkens norāda, ka Talsu 2. vidusskolai piešķirtais finansējums nav ar šādu 

nosaukumu. Budžetā nav sadaļa ar tādu nosaukumu. Aicina to precizēt. 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu precizēt lejošās daļas 2.punktu – nodrošināt 

Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu [..] no Talsu novada pašvaldības Talsu 

2.vidusskolas 2022. gada budžeta līdzekļiem (Talsu 2.vidusskola PF uzskaites dimensija 

21.303, EKK 5250). 

A. Pinkens, norādot uz lēmuma projekta lemjošās daļas 3. punktu [3.Palielināt 

2023. gada budžetā finansējumu Talsu 2.vidusskolas infrastruktūras pasākumu īstenošanai 



par 221 434,75 EUR], jautā, kāda ir būtība šo lēmumu pieņemt šobrīd, nevis tajā brīdī, kad 

tiek plānots nākamā gada budžets? 

S. Pētersone atbild, ka var darīt dažādi, bet šajā gadījumā šis finansējums bija 

paredzēts Talsu 2. vidusskolas budžetā, jo Talsu 2. vidusskola gaida savu pārbūvi, šobrīd 

notiek visi priekšdarbi, lai nākošā gadā varētu realizēt šo projektu. Un tāpēc ir šāds 

priekšlikums. Aicina to atbalstīt. 

Notiek diskusija.  

J. Skujeniece informē par virzību saistībā ar Talsu 2. vidusskolas projektu. Apsola 

izsūtīt deputātiem sagatavoto informāciju ar laika grafiku par katru no ēkām.  

L. Pīlēģis, norādot uz iepriekš pieņemto lēmumu, kurā katru gadu tiek paredzēts 

naudu iekļaut Talsu 2. vidusskolas budžetā un izmantot, tai skaitā tur ir minēta atbildīgā 

persona. Redzot, ka no šī domes lēmuma nav izpildīts nekas, jautā, vai šis lēmums nav 

jāceļ, jāmaina, jo atbildīgā persona neko nav izdarījusi. Jautā, kā būtu pareizi rīkoties šajā 

situācijā? 

S. Pētersone –  es šobrīd uzreiz nevaru uz šo jautājumu atbildēt, bet noteikti atbilde 

būs. 

L.Pīlēģis atgādina, ka joprojām gaida sarakstu, kas viņam tika solīts domes sēdē –

darbības, kas ir paredzētas izglītības iestādēs, vajadzības. Visas darbības, kas ir saistītas ar 

aktiem, lai tie tiktu novērsti. Grib redzēt tās izpildes pretī. Pauž cerību, ka šonedēļ to 

saņems. 

S. Pētersone minot, ka sēdē piedalās Izglītības pārvaldes vadītājs Uldis Katlaps, 

apsola, ka informācija tiks sagatavota. 

Informē, ka lietvedības sistēmā ir iesniegts priekšlikums.  

A. Stūrmanis pamato savu priekšlikumu [Izslēgt lemjošās daļas 3.punktu], lēmuma 

projekta lemjošās daļas 3. punkts nav vajadzīgs. Norāda, ka nevajadzīgi tiek diskutēts par 

jautājumu, kas nav saistīts ar šo jautājumu. 

A. Pinkens informē, ka viņam ir analoģisks priekšlikums neiekļaut šo punktu šajā 

lēmumā, jo tas faktiski ir saistīts ar nākamā gada plāniem. Tik ilgi, kamēr nebūs precīzi 

zināms, ka šī nauda tiek izmantota, balsotu par šādu naudas daudzuma paredzēšanu 

vienkārši kārtējo reizi, nedrīkstētu notikt, tāpēc tas ir pilnīgi atsevišķs jautājums. Tai vispār 

nebūtu jābūt Talsu 2. vidusskolai, kuras budžetā šī nauda tiek ielikta. Ir īpaša būvprojekta 

sadaļa, kurā liekam šādas lielas projektu izmaksas. Budžetu izstrādājot, noteikti 

skatīsimies, kurā brīdī mums būs jāveido un jāparedz kāds finansējums, kādu mērķu 

sasniegšanai. Aicina šo jautājumu likt un celt ārā tad, kad būs nākamā gada budžets, jo 

šobrīd esam situācijā, kad ir avots, no kura paņemt, bet tas nebūt nenozīmē, ka tieši tā ir tā 

vieta, kurā mēs nākamā gada budžetā noliksim šo naudu atpakaļ.  

Lūdz atbalstīt priekšlikumu. 

S. Pētersone aicina noformulēt priekšlikumu par papildinājumu, kas izskanēja 

attiecībā uz Investīciju plāna pasākumu Nr.18. 

J. Skujeniece min, ka tur ir minēts – Talsu pamatskolas pārbūve. 

A. Pinkens jautā, vai Investīciju plāna pasākumam Nr. 18 summa ir tāda, ar kādu 

tiek operēts? 

S. Pētersone atbild, ka Investīciju plānā ir indikatīvās summas, šobrīd ir noslēdzies 

iepirkums un šī ir precīzā summa. 

O. Solovjovs nepiekrīt, ka šobrīd finansējums tiek noņemts, bet viņam nav 

garantijas, ka nākošgad pie budžeta apspriešanas summa tiks ielikta atpakaļ. Šobrīd, ja 

redzam virzību šim projektam, tad viņa mērķis kā iestādes vadītājam ir sakārtot šo ēku un 

līdz ar to viņa interesēs ir, lai būtu arī finanšu avots, lai konkrēto projektu varētu realizēt.  

Aicina deputātus šo punktu neņemt ārā. 

 

Tiek redakcionāli precizēta preambulas daļa, minot atsauci uz Investīciju plāna 

pasākumu Nr. 18 “Talsu pamatskolas pārbūve”. 



Tiek redakcionāli precizēts lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punkts: 

2. Nodrošināt Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu investīciju projekta “Talsu 

pamatskolas pārbūve” īstenošanai 2022. gadā 221 434,75 EUR (divi simti divdesmit viens 

tūkstotis četri simti trīsdesmit četri euro 75 centi) no Talsu novada pašvaldības Talsu 

2.vidusskolas 2022. gada budžeta līdzekļiem (Talsu 2.vidusskola PF uzskaites dimensija 

21.303, EKK 5250). 

 

 S. Pētersone jautā deputātiem, vai to var uzskatīt par tehnisku labojumu. 

 Deputātiem iebildumu nav. 

 

S. Pētersone informē, ka lietvedības sistēmā ir iesniegti divi, viens otru izslēdzoši, 

priekšlikumi [A. Stūrmaņa priekšlikums – izslēgt lemjošās daļas 3.punktu.; O. Solovjova 

priekšlikums – atstāt spēkā lemjošās daļas 3. punktu.]. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Stūrmaņa priekšlikumu – izslēgt lemjošās 

daļas 3. punktu. 

 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

6 (Ieva Brūna, Kalvis Kalniņš, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
7 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Oļegs Solovjovs, Gundars Sebris, Sandra Pētersone) 

"atturas" -  1 (Dainis Karols)  
 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

O. Solovjovs no lietvedības sistēmas izdzēš (atsauc) savu priekšlikumu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

Pieņemt lēmumu Nr.399 “Par investīciju projektu “Talsu pamatskolas pārbūve”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

A. Pinkens pamato savu balsojumu. 

L. Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

O. Solovjovs pamato savu balsojumu. 

Plkst.15.32 aiziet I. Brūna. 

A. Stūrmanis pamato savu balsojumu. 

S. Pētersone pamato savu balsojumu. 

 

 



Sēde slēgta plkst. 15:36 

 

Sēdes vadītājs (paraksts) Sandra Pētersone 

Parakstīts 01.09.2022. 

 

Protokolētāja (paraksts) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 01.09.2022. 

 

 


